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Verslag 13 maart 2025 – Locatie Geuzenkwartier 166  
 
Aanwezig Wijkplatform (WP): 
Henny van Zanten, Rob Steinebach, Eric Nijst, Menno van den Berg, Daniëlle Abrahams, Herman van 
der Kraats, Wim Kuijt (voorzitter), Esther Kersten, Benno van der Maten,  
 
Gemeente Utrecht: 
Eva Oosters (wethouder), Jasper Stoorvogel (gem. Utrecht), Wilbert Kalfsvel (Wijkbureau Noordwest) 
 
Ondersteuning  
Thijs-Jan Lanning, Meindert Witvliet (Lawine Communicatie), Noah Reiss (Dock) 
 
Afwezig met bericht:  
Henk-Jan Kiewit 
 
Kalender 2024-2025: 

• Wijkplatformbijeenkomsten 2025: 8 mei,10 juli, 11 september, 13 november 
• DB-vergaderingen 2025: 25 maart, 22 april, 27 mei, 24 juni, 26 augustus, 30 september, 28 

oktober, 25 november, 30 december 
• Staat van de Wijk: 26 november van 19:30 – 22:00 uur, locatie: Idealiter Geuzenkwartier, 

wordt bekeken of het mogelijk is. Wilbert geeft aan dat ook kantine Wesley Sneijderpark 
waarschijnlijk mogelijk is, wat positief wordt ontvangen.  

 
 
1. Opening  
Voorzitter opent de vergadering om 20:08 uur  
 
2. Mededelingen 

• Gebiedsmanagers Angeliek Vaars en Sanne Damhuis van het Wijkveiligheidsplan hebben 
vanwege ziekte afgemeld. Dit agendapunt wordt in een volgend overleg besproken.  

• Ten behoeve van de notulen worden opnames gemaakt. Deze worden ook alleen gebruikt 
door de notulist voor de notulen. 

• Financiën zijn nu helemaal voor elkaar. Wel wordt benadrukt dat de inschrijving van de UBO’s  
goed geregeld dient te zijn. 

• Eric Hol en Anneke Kramer hebben met wijkwethouder Dennis de Vries gesproken over 
geluidshinder vanuit Lage Weide. Terugkoppeling was dat dit een goed gesprek was. 

• Eric Nijst verzoekt of iemand naar het Buurtoverleg Pijlsweerd op 25 maart wil gaan om 
aandacht te vragen voor het wijkplatform Noordwest. De bestuursleden zijn verhinderd. Thijs-
Jan zal dit op zich nemen. 

• Naar aanleiding van de brandbrief die is gestuurd vanuit het wijkplatform naar de gemeente 
over participatie ten aanzien van de ontwikkelingen van Natuurgebied Zuilen is er afgelopen 
week een antwoord gekomen. 

• Noah Reiss is de opvolger van Kaj Burema als Sociaal Makelaar. Hij stelt zich voor en is er 
deze eerste keer om te luisteren en te leren. 

• Agenda wordt vastgesteld. 
 

 
3. Gesprek met wethouder Eva Oosters. Onderwerp: participatie 

• Aanleiding van dit gesprek is een eerder contact tussen Eva en Henny. Daarin heeft Henny 
Eva uitgenodigd om eens in gesprek te gaan met het wijkplatform Noordwest over participatie.  

• Het wijkplatform wil graag het gesprek aan gaan over de wijze waarop burgers kunnen 
participeren waarbij er 3 casussen centraal staan: 

o Participatie groenbeheer en projecten 
o Natuurgebied Zuilen 
o Ontwikkelingen Lage weide 
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Participatie op het gebied van groenbeheer en projecten:  
• Henny trapt af door aan te geven dat het voor bewoners niet duidelijk is wanneer en waar ze 

invloed kunnen uitoefenen bij de gemeente als er vragen zijn over groenbeheer. Dit leidt tot 
frustratie bij bewoners. Menno haalt een voorbeeld aan over de herontwikkeling van een park 
dat wordt afgeleverd terwijl niet alle wensen en afspraken die zijn gemaakt met bewoners zijn 
afgerond. Als volgens deze bewoners hierover in contact treden met de gemeente is totaal 
onduidelijk wat er gedaan wordt met deze signalen in de gemeentelijk organisatie en wie waar 
verantwoordelijk voor is (of was).  

• Esther herkent dit als beheerder van het paviljoen in Julianapark. Haar viel de verwaarlozing 
van het park op terwijl het park een monument is. Medewerker van de gemeente gaf aan dat 
er nu andere mensen werken. Conclusie: afspraken die zijn gemaakt, verdwijnen als mensen 
in de organisatie verdwijnen en men niet meer op de hoogte is van eerder gemaakte 
afspraken. Wat gebeurt hiermee en waarom wordt informatie niet opgeslagen. Ambtenaren 
verdwijnen, maar bewoners blijven.   

• Eva heeft hier ook niet direct een antwoord op en vraagt Wilbert of hij er iets van weet. Wilbert 
geeft aan dat het gesprek wat nu plaatsvindt met Henk Jan een goed voorbeeld van hoe het 
goed gaat.  

• Henny geeft aan dat er veel frustratie is bij bewoners over de starheid van uitvoerders. 
Bijvoorbeeld dat er geen rekening gehouden wordt met speciale planten bij het maaien. Als dit 
wordt geadresseerd door een bewoner bij een uitvoerder en er zijn geen speciale afspraken 
gemaakt, houdt een uitvoerder daar geen rekening mee. Waar kan een bewoner dit melden? 

• Eva geeft aan dat de manier waarop het met HJ is gegaan de juiste is, dus je neemt eerst 
contact op met het wijkbureau. 

• Rob geeft aan dat er een cultuur moet komen binnen de gemeente waar bewoners eenvoudig 
met hun problemen of signalen bij de gemeente kunnen aankloppen. Rob verwacht kennis en 
kunde van gemeentelijke medewerkers over hoe om te gaan met participatie. Rob geeft aan 
dat iedereen zijn rol goed moet vervullen. Maar hoe wordt dit nu gerealiseerd in de 
organisatie? 

• Eva geeft aan de er vooral gestuurd wordt op participatie in de diverse projecten. Echter het 
gaat ook om houding en gedrag. Het moet in de genen van de organisatie komen. En dat is 
veel moeilijker. 

• Jasper geeft aan dat Samen Stad Maken ook echt een gedragsverandering vereist. Er wordt 
veel geïnvesteerd in de organisatie door middel van trainingen. Esther adviseert ook 
bewoners te betrekken bij deze trainingen. 

• Henny geeft aan dat er ook heel veel goed gaat. Met name over het vernieuwen van het 
groen. Hij vraagt zich alleen af waarom de ‘nazorg’ niet geregeld is. Dus later zijn er mensen 
die van niets lijken te weten en hun opdracht uitvoeren zonder naar de mensen te luisteren. 
Menno geeft daarnaast aan dat het verloop binnen de gemeente ook een probleem is. Hoe 
borg je dat afspraken dan doorgegeven worden. 

• Eva geeft aan dat dit wel een belangrijk aandachtspunt is. Het gaat om het definiëren van de 
rollen (wie doet wat en wanneer) en wie voert de regie over het groenbeheer. Hierover moet 
echt nog wel verder worden nagedacht. Henny wil graag terugkoppeling hierover. Jasper geeft 
aan dat dit in dit overleg kan en Eva stemt toe om dit in te plannen. 

• Daniëlle adviseert om bijvoorbeeld een bordje te plaatsen op die plekken in de 
groenvoorziening waar speciale vegetatie is wat beschermd moet worden. Dan is het ook 
duidelijk voor de uitvoerders dat dit op een andere manier beheerd moet worden. Daarnaast 
vraagt Daniëlle hoe omgegaan kan worden met bewoners die vanuit ‘netheid’ ongewenste 
activiteiten ontplooien (zoals het snoeien van heggen en het verwijderen van korstmos) die in 
strijd zijn met het beleid van de gemeente.  

• Eva geeft aan dat dit heel moeilijk te handhaven is. Het enige wat gedaan kan worden is met 
de bewoners in gesprek te gaan. 

• Henny vraagt waarom andere wethouders niet net als Dennis de wijk in gaan met een zekere 
frequentie (bijvoorbeeld eens per twee maanden). Eva geeft aan dat dit gebeurt en dat zij dat 
ook doet in haar wijken Binnenstad en Oost. 

 
Natuurgebied Zuilen 
• Eric geeft aan dat een zeer actieve bewonerswerkgroep meegedacht heeft over de 

herontwikkeling van het Natuurgebied Zuilen en dit heeft ook geleid tot enkele mooie 
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resultaten. Echter de werkgroep was zeer verrast door de nieuwe stappen van de gemeente 
waarbij de adviezen van de werkgroep ter zijde werden gelegd. Er werd een brede peiling 
uitgezet en daarmee de inzet van de werkgroep tenietgedaan. Om dit aan te kaarten is er 
vanuit de Wijkplatforms Overvecht en Noordwest een brandbrief geschreven. 

• Eva erkent dat er heel goed is samengewerkt in de eerste fase van de herontwikkeling van het 
Natuurgebied Zuilen. Maar het is ook goed om een stapje terug te doen en nog eens goed te 
onderzoeken wat er breed leeft (peilen), Dat dit niet altijd leidt tot het gewenste plaatje voor 
iedereen is een mogelijk uitkomst. 

• Wim geeft aan dat het idee bij de leden van de werkgroep is dat er niet geluisterd is en dat ze 
niet betrokken zijn bij de besluitvorming. 

• Esther geeft aan dat er in die werkgroep bewoners zitten die mogelijk de grootste neezeggers 
zijn. Deze kunnen mogelijk andere afschrikken dus een brede peiling is volgens haar een 
goed idee. 

• Daniëlle geeft aan dat in de werkgroep zeker geen neezeggers zijn. De werkgroep bestaat uit 
mensen die juist rekening houden met alle belangen zoals natuur en de boer en die proactief 
meedenken over oplossingen.  

• Menno geeft aan dat nu de indruk leeft dat bewoners wel mogen meedenken maar dat de 
politieke ideeën van de gemeente gewoon doorgedrukt worden vanwege politieke eisen.   

• Jasper geeft aan dat in Samen Stad Maken er verschillende fases worden gedefinieerd t.a.v. 
participatie. Een eerste fase is dat actief contact gezocht wordt met bewoners en dat in een 
volgende fase een brede peiling tot de mogelijkheden bestaat. 

• Rob geeft aan dat het echt belangrijk is dat er van tevoren goede afspraken gemaakt worden 
over de verschillende fasen en wie welke rol krijgt in welke fase. 

• Eva is het hier mee eens.  
 
Lage Weide:  

• Wim vraagt of Eva weet op welke wijze bewoners bij de beslissing rond windmolens op 
Lage Weide worden betrokken. Eric geeft aan dat dit erg leeft in de wijk. Met name omdat 
er al veel industrie is op Lage Weide die de nodige overlast veroorzaakt. 

• Eva geeft aan dat zij dit niet weet. Zij weet dat er een kaart wordt ontwikkeld met mogelijk 
locaties en dat op basis daarvan een politiek besluit genomen moet worden. 

• Rob geeft aan dat dit een ongewenste voorziening is waarover de politiek gewoon een 
keuze moet maken. Daarbij moet wel aan bepaalde voorwaarden rond gezondheid 
worden voldaan en de mensen die benadeeld worden door het besluit moeten gewoon 
goed gecompenseerd worden. Dit is een onderwerp dat kan leiden tot een tweedeling in 
de wijk als je dit overlaat aan de wijk (denk aan eerdere voorbeelden in de jaren ’90 over 
de plaatsing van hostels voor drugverslaafden in de wijk.) 

• Esther geeft aan dat ze dit wel een goed idee vindt. Met name het compenseren van 
gedupeerden. 

• Eva geeft aan dat dit soort besluiten altijd gedupeerden oplevert wel geeft ze aan dat hier 
goed aan alle randvoorwaarden moet worden voldaan en dat compenseren van 
gedupeerden ook een goed idee is. Zij neemt dit mee naar B&W. 

 
Sociale agenda 

• Benno vraagt zich af hoe de gemeente bewonersparticipatie kan stimuleren in het 
sociale domein nu vanwege bezuinigingen de overheid zich hier steeds verder uit 
terugtrekt. Als dit gebeurt moet juist de betrokkenheid van burgers worden 
gestimuleerd. Kunnen overheid en de gemeente dat wel? 

• Eva geeft aan dat dit heel spannend wordt. De vraag is of een gemeente dit wel kan 
oplossen. 

• Benno geeft aan dat hij hierover de ideeën mist vanuit de gemeente. Die kan toch wel 
richting geven. 

• Rob stelt voor dat gemeente en bewoners in gesprek gaan met elkaar en gewoon 
duidelijk afspraken maken over wie welke rol heeft. Hier zou de gemeente een rol 
moeten pakken. 

• Eva geeft aan dat Samen Stad Maken ook gaat over het meer weerbaar maken van 
de samenleving door participatie te stimuleren.   
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• Wim sluit dit agendapunt af en bedankt Eva voor haar aanwezigheid. Hij ziet uit naar 
de terugkoppeling op verschillende onderdelen. 

  
 
4. Wijkveiligheidsplan. In gesprek met gebiedsmanagers Angeliek Vaars en Sanne Damhuis 

• Gaat niet door wegens ziekte. 
 

5. Inventariseren thema-onderwerpen volgende vergaderingen 
• Het dagelijks bestuur heeft een aantal mogelijk onderwerpen geïdentificeerd voor volgende 

vergaderingen. Gevraagd wordt of het wijkplatform hier akkoord mee gaat en wie deze 
onderwerpen willen voorbereiden. 

o Verkeersveiligheid: Rob vraagt wat precies het agendapunt is als het gaat om 
verkeersveiligheid. Afgesproken wordt om verkeersveiligheid op de agenda van de 
volgende keer te zetten en te verkennen wat mogelijk discussiepunten zijn. 

o Bewonersparticipatie woningcorporaties 
o Woningontwikkeling Wisselspoor 
o Wijkveiligheidsplan komt terug op de agenda. 
o Ontwikkeling van en rondom de ASW kan op de agenda. 
o Voetbalvereniging op het Wesley Sneijderpark: Wilbert geeft aan dat er zeker een 

nieuwe voetbalvereniging komt. Ook wordt nu gewerkt aan een plan om de 
sportvelden en voorzieningen breder in te zetten dan alleen voetbal. Wijkplatform zal 
hierover op de hoogte gehouden worden 

 
6. Gemeenteraadsverkiezingen 2026; na de zomervakantie starten met de opzet.  

• Het dagelijks bestuur vraagt wie van het wijkplatform wil helpen met voorbereiden van een 
verkiezingsdebat in de winter van 2026 voor de gemeenteraadsverkiezingen. Dit gaan Esther, 
Benno en Rob na de zomer oppakken. 

 
7. Staat van de Wijk: 26 november 2025 

• Het dagelijks bestuur vraagt wie de Staat van de Wijk dit jaar wil voorbereiden. Rob pakt dit 
samen met Wilbert op. Als locatie wordt een voorkeur gegeven aan het Geuzenkwartier. 
Nadat Wilbert aangeeft dat tegen die tijd ook de kantine van het Wesley Sneijderpark 
beschikbaar zal zijn, wordt ook hier instemmend op gereageerd. Belangrijk is volgend de 
leden dat de locatie deze keer centraal in de wijk ligt, en dat liggen beide locaties. 
 

8. Updates vanuit de werkgroepen  
 

• Werkgroep Groen 
o Henny geeft aan dat het erop lijkt dat de folder die samen met Woonin zou worden 

ontwikkeld niet doorgaat. Daarom wil de Werkgroep Groen een brief schrijven naar 
Woonin om te vragen waarom. Daniëlle geeft aan dat er nog geen formeel signaal is 
geweest dat Woonin niet meer meedoet, goed om dit af te wachten voordat er formele 
brieven worden geschreven. De brief wordt eerst met Daniëlle afgestemd voordat 
deze wordt verstuurd. 

o In de brief wordt naast het cancelen van de folder ook aandacht gevraagd voor de 
reden van het leeghalen van tuinen na een verhuizing en waarom daken niet worden 
vergroend door Woonin. 
 

• Werkgroep Wonen: 
o Rob geeft aan dat op 26 maart een avond wordt georganiseerd over de 

warmtetransitie in de wijk. Daarin worden bewoners die geïnteresseerd zijn 
uitgenodigd om actief te gaan meedenken en doen op dit onderwerp. Deze 
bijeenkomst en de uitnodiging aanwezig te zijn wordt breed uitgezet in de wijk onder 
meer via de kanalen van het Wijkplatform.  

 
• Werkgroep Gezondheid: 

o De werkgroep heeft toenadering gezocht bij de Gezonde Wijkalliantie. Daarbij wordt 
verkend waar samen opgetrokken kan worden.  
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o Er is contact gezocht met ambtenaren over de eerste duizend dagen van een kind om 
te bespreken wat we daarbij kunnen betekenen  

o Daarnaast is bij Tamara van DOCK nagevraagd of het raadzaam is om aan te sluiten 
bij Thuis in de Wijk. 

o Het project geveltuintjes en boomspiegels van Daniëlle loopt. 
o Arend is bezig met een ondernemersplan veganistisch eten in Ondiep. 

 
9. Ontwikkelingen in de Wijk 

• Wilbert geeft aan dat de gemeente gaat beginnen met een 2de ronde om ideeën op te halen 
voor de buurtagenda. Dit wordt op verschillende manieren gedaan waaronder een 
Denkmeepagina waarop mensen kunnen meedenken en reageren. Wilbert vraagt het 
wijkplatform de bewoners te attenderen op deze tweede ronde. Bewoners met ideeën voor de 
buurtagenda kunnen door worden verwezen naar het wijkbureau.  

• Henny vraagt het wijkbureau hoe het staat met de luchtkwaliteit en geluidsmetingen in 
Ondiep. Wilbert heeft dit uitgezocht en de websites waar de gemeente gebruik van maakt en 
beschikbaar stelt aan bewoners gedeeld met het Wijkplatform. De links hiernaartoe staan op 
de website van het Wijkplatform onder Wonen. 

• Henny heeft een mail gestuurd naar het burgerberaad. Hij heeft aangegeven dat het 
wijkplatform mogelijk in de toekomst ook een rol kan spelen bij het burgerberaad. Hierop is 
positief gereageerd. 

 
10. Verslag vorige vergadering 

• Daniëlle geeft aan dat zij voor de laatste keer terug wil komen op de Staat van de Wijk. Zij 
geeft aan dat er in een eerder overleg van het wijkplatform afgesproken is dat Eric Hol 5 
minuten spreektijd zou krijgen tijdens de Staat van de Wijk. Dit was ook bevestigd door Rob. 
Ook heeft ze Henk Jan ook nog gevraagd of hij het mailadres had van Eric Holt om dit te 
regelen. Nu dit gezegd is wil ze het punt ook laten rusten. 
 

11. Rondvraag/Wvttk 
• Menno geeft aan dat hij het item met Eva heel goed vond gaan. 
• Wilbert geeft aan dat de luchtkwaliteit per postcode opvraagbaar is. 

 
10. Sluiting 

• Voorzitter sluit de vergadering om 22:13 
 
Actielijst 
 

Nr. Datum Actie Wie 
2. 12-09-24 Doel van aangeboden informatie wordt aangegeven DB 
3. 12-09-24 Doel van de diverse agendapunten wordt voortaan beschreven DB 
4. 12-09-24 Eric informeert Eric Hol dat Wijkplatform akkoord is met voorstel 

Belevingsonderzoek. GEDAAN? 
Eric 

5. 12-09-24 Agenderen ‘Wat kan het wijkplatform bijdragen aan de 
buurtagenda’s van Pijlsweerd en Ondiep’ 

DB 

7. 12-09-24 Uitnodigen voorzitter van de ondernemingsvereniging #ASW030 
voor het wijkplatform 

DB 

8. 12-09-24 Agenderen en voorbereiden van de volgende onderwerpen: 
signalen van verhuurders, signalen over ongedierteoverlast en de 
verkeersituatie op de Amsterdamsestraatweg 

DB 

9. 10-10-24 Elke werkgroep vult maandelijks het voortgangsformat in en stuurt 
deze op aan Eric 

Allen 

11. 09-01-25 Wijkmanager uitnodigen om te praten over veiligheid. DB 
12. 09-01-25 Bastiaan Stafhorst van Woonin uitnodigen te praten over isoleren 

en vergroenen.  
DB 

13. 09-01-25 Werkgroep Groen komt met voorstel over brief naar gemeente 
over zorgen omtrent ontwikkeling groen.  

WG 
Groen 

15. 09-01-25 Thema’s benoemen en onderwerpen en knelpunten aandragen bij 
Henk Jan voor wandeling door de wijk 14 februari. 

Allen 
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16. 13-03-25 Voorbereiding gemeenteraadsverkiezingen Esther, 
Benno, 
Rob 

17 13-03-25 Voorbereiding Staat van de Wijk Rob, 
Wilbert 

18 13-03-25 Agenderen brainstorm verkeersveiigheid in wijkplatform DB 
  
 
 
 


